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U  Gornjoj Vrbi, 19.06.2024. godine 

                                                                 Zapisnik 

         o radu 18. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  održane 27.08.2024. godine, 

s početkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba.       

Sjednici su nazočni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

DUNJA ODOBAŠIĆ,  MAJA GREGURIČEVIĆ, TOMISLAV MARIJIĆ, MATO RAŠIĆ, 

IVAN HODAK,  ĐURO JURIĆ KATUŠIĆ, MARIJA KURKUTOVIĆ, MIRNA DUSPARA 

i DANIEL GRGIĆ. 

Odsutni članovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

ANTONIJA TOLIĆ, MARINA STOJANAC, IVICA EREŠ i ZDENKO JURIĆ. 

Ostali nazočni:   

Ivan Vuleta, Općinski načelnik, Marica Pavlović, pročelnica JUO općine Gornja Vrba,  

Danijel Odobašić djelatnik JUO.  

 

     Nakon što je pozdravila sve nazočne, otvorila sjednicu  i prozivanjem utvrdila kvorum,  

Predsjednica  Općinskog vijeća, Dunja Odobašić daje na usvajanje Zapisnik o radu sa             

17. sjednice Općinskog vijeća. Isti je jednoglasno usvojen. 

 

     Na usvajanje potom daje predloženi dnevni red. Obzirom nije bilo prijedloga za dopunu ili 

izmjenu , po provedenom glasovanju konstatira da je za sjednicu jednoglasno utvrđen 

slijedeći:  
 

                                                             D N E V N I    R E D:    

  -   Aktualni sat  

 

1. MANDATNA PITANJA 

a) Izvješće mandatne komisije  i verifikacija mandata članova Općinskog vijeća 

Općine Gornja Vrba (usmeno izvješće) 
b) Zaključak o mirovanju mandata članice Općinskog vijeća Irene Tadić i početku obnašanja 

dužnosti zamjenice članice Mirne Duspara. 

c) Zaključak o mirovanju mandata člana Općinskog vijeća Andrije Anušića i početku 

obnašanja dužnosti zamjenika člana  Daniela Grgića. 

- Prisega novih članova Općinskog vijeća 

 

 



2. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed  poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba. 

 

  -   Aktualni sat  

 

Ivan Hodak, pita za radove na igralištu, odnosno završetku tribine u Donjoj Vrbi. 

Općinski načelnik, odgovara da bi do kraja slijedećeg tjedna trebali završiti radovi na tribini i 

ogradi na igralištu u Donjoj Vrbi. 

Marija Kurkutović, pita može li općina pomoći Župi Trnjani u saniranju štete nastale uslijed 

udara groma u crkvu u Donjoj Vrbi. Naime pokvarili su se klima uređaji. 

Općinski načelnik, odgovara da je upoznat sa štetom koja je nastala, te da čeka župnika kako 

bi odradili proceduru vezano za dodjelu kapitalne donacije.  

Mato Rašić pita za popravak javne rasvjete, koje nema u većem dijelu naselja Gornja Vrba. 

Općinski načelnik, odgovara da je tvrtka In elektro, koja od ove godine temeljem 

četverogodišnjeg ugovora održava javnu rasvjetu, upoznata s kvarom i uskoro očekujemo 

otklanjanje istog. Po njihovom izviješću problem je svijetlo koje je usmjereno prema senzoru, 

te onemogućava automatsko paljenje javne rasvjete. 

Maja Greguričević, pita tko upravlja kanalom u Savskoj ulici. 

Općinski načelnik, odgovara da kanalom u Savskoj ulici upravljaju Hrvatske vode, te da su 

općina i Hrvatske vode zajedno prije nekoliko godina izvršile radove na izmuljenju kanala, te 

da su svi kolni prilazi dignuti, te je općina financirala izgradnju novih prilaza. Hrvatske vode 

su bile odgovorne za utvrđivanje pada kanala prema masnom kanalu, no izgleda na samom 

početku ulice postoji i dalje problem. Zna se točno po kartama za koje su kanale nadležne 

Hrvatske vode, a koji su u nadležnosti općine.  

Marija Kurkutović, pita da li u slučaju zacijevljivanja kanala ispred pojedinih kuća, treba 

suglasnost općine. 

Općinski načelnik, odgovara da svatko ima pravo na kolni ulaz, a što se tiče zacijevljivanja 

kanala ispred kuća, potrebno je ishoditi suglasnost općine. Ukoliko se iz nekih razloga mora 

vaditi dio koji je zacijevljen, općina ima obvezu samo izraditi kolni ulaz. 

Danijel, ovdje se radi o kanalu u Ulici sv. Filipa i Jakova, za koji je nadležna Županijska 

uprava za ceste i od njih se mora zatražiti suglasnost. 

Općinski načelnik, dodaje da se radi na tome da kanali koji su uz županijske ceste, kao i javne 

površine budu u  vlasništvu općine. Kad se elaborat provede, općina neće dopustiti 

pojedincima da na javnoj površini postavljaju bilo kakve zapreke. 

Đuro Jurić-Katušić, vezano za izvršenje planiranih investicija u Proračunu općine, od strane 

građana ima upita, na koje je morao odgovoriti da on kao vijećnik ima pravo na samo dva 

pitanja, te ukoliko žele odgovor upućuje ih u općinsku upravu. Nadalje, postavlja pitanje o  

nastavku korištenja k.č.br. 41/1 od strane Slavka Bilandžije. Na prošloj sjednici je rečeno da 

iz općine nije dobio nikakvu potvrdu, a on je i dalje upisan u ARKOD sustavu. Jasno mu je da 

je česticu mogao koristiti do završetka natječaja, odnosno do 31.5. ove godine. Međutim 

natječaj je poništen. Osobno je u općinskoj upravi zatražio dokumentaciju vezano za 

raspolaganje poljoprivrednim zemljištem iz koje je zaključio da je davanje u zakup i uvođenje 

u posjed isključivo u nadležnosti lokalne samouprave, odnosno općine. Iz jednog dopisa od 

strane Ministarstva poljoprivrede došao je do saznanja da su u slučaju nezakonitog korištenja 

poljoprivrednog zemljišta, općine dužne uputiti Državnom inspektoratu zahtjev za 

inspekcijski nadzor.  

Predsjednica Općinskog vijeća traži od vijećnika da postavi pitanje. 

 

Đuro Jurić-Katušić , pita kako je Slavko Bilandžija i dalje upisan u ARKOD jer jedino Općina 

može izdati potvrdu o statusu dosadašnjeg posjednika. Razumije  da je koristio zemlju do 



isteka ugovora 31.5. i da je posijao šećernu repu koju mora dignut, ali za daljnje korištenje 

jedino lokalna samouprava može izdati potvrdu.  

 

Općinski načelnik, odgovara da ukoliko netko sumnja da je u općini bilo što odrađeno mimo 

važećih zakona i propisa vezano za davanje zemljišta poljoprivrednicima, može uputiti 

prijavu nadležnim inspekcijama. 

Potvrde je potpisivao na samo na temelju činjeničkog stanja, znači dosadašnji posjednici 

mogu koristiti zemljište do skidanja usjeva, a ukoliko isto zemljište nisu dobili na natječaju 

potvrde mogu dobiti samo do uvođenja u posjed novih posjednika. Što će oni ostvariti 

temeljem tih potvrda nije u njegovoj nadležnosti. 

Što se tiče natječaja koji je poništen od strane Općinskog vijeća, navodi da bi Općina 

postupila mimo zakona da je potpisala ugovor jer se radi o dvije čestice, a ne o jednoj. Naime 

jedna je čestica neizgrađeno građevno zemljište a oko 10 ha je poljoprivredno zemljište. Mora 

se napraviti parcelacija i provesti u gruntovnici. Postupak je u tijeku. Poljoprivredno zemljište 

ulazi u Program raspolaganja, a za građevinsko će se ponovno raspisati natječaj po starom 

Zakonu. Traženo je mišljenje od vlasnika zemljišta, a to je Republika Hrvatska, kako postupiti 

u međuvremenu do ponovnog natječaja i sukladno tome je izdana potvrda. Činjenica je da je 

Bilandžija bio u posjedu te čestice do 31.5. i postupili smo sukladno uputama nadležnog 

ministarstva. Ako netko i dalje ima mišljenje da je rađeno mimo zakona, da je netko oštećen 

ili se nekome pogodovalo neka zatraži uvid nadležne institucije. Više nema ništa za dodati, te 

poziva Pročelnicu koja je radila na predmetu da pojasni situaciju koliko je moguće. 

Pročelnica, Marica Pavlović, dodaje da je, vezano za k.č.br.41/1 zatraženo dodatno 

pojašnjenje Ministarstva koje će biti potpisano od strane nadležnog službenika, tko će to biti 

ne znamo, ali u skladu s tim će se postupiti. Potvrde ćemo izdati onima koji ispunjavaju uvjete 

za dobivanje iste. Potvrde će biti ograničenog trajanja. Sve što je napravljeno, napravljeno je u 

skladu s uputama nadležnog ministarstva. Ništa nije, kako je i načelnik rekao, mimo zakona i 

propisa RH. Naputak o izdavanju potvrda za korištenje poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

RH i dalje je na snazi, sve dok se zemljište u cijelosti ne dodijeli temeljem provedenog 

natječaja. Također poziva one koji su mišljenja da je bilo što učinjeno mino zakona, podnesu 

prijavu inspekciji. Nadalje, parcelacijski elaborat za k.č.br. 41/1 je završen , ali još nije dobio 

suglasnost Županije. Na suglasnost se čeka već dva mjeseca, znači da stoji kod nekog 

službenika u ladici.  

 

Đuro Jurić-Katušić, postavlja pitanje u vezi s Pravilnikom o jednostavnoj nabavi roba i 

usluga, koja je usvojena 19.12.2022. godine. Pravilnikom je, sukladno zakonu, dopušteno da 

načelnik samostalno ugovara nabavu roba i usluga u vrijednostima od 3.000,00 do 15.000,00 

eura. Kao predsjednik Odbora za financije i proračun, može li dobiti podatke o nabavama u 

skladu s navedenim unazad godinu dana, te pojašnjenje s koje stavke proračuna su podmireni. 

Da postavi ovo pitanje ponukan je izvješćem glavnog državnog revizora koji je naveo 

primjere kako se zloupotrebljava Zakon o javnoj nabavi. 

 

Pročelnica JUO, odgovara da što god je vezano za nabave koje su u skladu s navedenim 

Pravilnikom bude objavljeno na našoj web stranici, od evidencije narudžbenica, evidencije 

ugovora, evidencije ugovora o javnoj nabavi do proračunskih izvještaja s obrazloženjima gdje 

je što utrošeno.   

Općinski načelnik, odgovara da ga može nazvati i dogovoriti sastanak vezano za bilo koju 

temu, kako ne bi ometao službenike koji rade svoj posao. 

Danijel Odobašić, dodaje da je upoznat s Izvješćem državnog revizora koji je upozorio na 

dijeljenje radova koji se odnose na istu investiciju tijekom jedne godine, ali pod drugim 

nazivima, kako bi se izbjegla javna nabava. To u našoj općini nije slučaj. Postoje investicije 



koje su podijeljene po fazama, ali ne unutar jedne godine što je u skladu sa Zakonom o javnoj 

nabavi. Svaki postupak javne nabave traje min. 3 mjeseca što usporava realizaciju projekata, 

ali sve što se radi u skladu je s pragovima jednostavne nabave, odnosno javne nabave. 

Općinski načelnik, navodi da se javna nabava u nekim slučajevima kada se morala provesti, a 

kao primjer daje izgradnju pješačko biciklističke staze u Ulici vrbskih žrtava, nije pokazala 

kao dobro rješenje, jer smo imali problema tijekom izgradnje, a i sada se vide nedostaci. No, 

međutim, ukoliko je projekt sufinanciran sredstvima EU, raskinuti ugovor znači ostati i bez 

sredstava.  

Ivan Hodak, može li se ugraditi klima uređaj u školi u Donjoj Vrbi. 

Općinski načelnik, odgovara da prijedlog pozdravlja, te da ga predloži kod usvajanja 

proračuna za slijedeću godinu. 

 

Po završetku aktualnog sata prešlo se na rad po utvrđenom dnevnom redu.  

   

 

 

TOČKA 1. MANDATNA PITANJA 

 

a) Izvješće mandatne komisije  i verifikacija mandata članova Općinskog vijeća 

Općine Gornja Vrba (usmeno izvješće) 

 

      Predsjednica Općinskog vijeća  poziva predsjednika Mandatne komisije, Tomislava 

Marijića,  da iznese izvješće, a vezano za mirovanje mandata i početak obnašanja dužnosti 

općinskog vijećnika/vijećnice. Tomislav Mariji čita izvješća Mandatne komisije: 
        

     I. Mandatna komisija Općine Gornja Vrba utvrđuje da je dana 19. srpnja 2024. godine 

vijećnica Irena Tadić dostavila pisani zahtjev kojim traže stavljanje u mirovanje svog 

vijećničkog mandata, u Općinskom vijeću Gornja Vrba s danom 19. srpnja 2024.godine, iz 

osobnih razloga.  

        Mandatna komisija utvrđuje da je politička stranka DUSPARA MIRKO - NEZAVISNA 

LISTA na kojoj kandidacijskoj listi je vijećnica Irena Tadić  kojoj mandat vijećnika u 

Općinskom vijeću Gornja Vrba miruje iz osobnih razloga, u smislu članka 81. stavka 2. 

Zakona o lokalnim izborima odredila neizabranog kandidata s iste liste pod rednim brojem:  

- redni broj 10. u osobi Mirna Duspara, M. Gupca 6, Gornja Vrba koja zamjenjuje Irenu 

Tadić u Općinskom vijeću Gornja Vrba; 

 

   Mandatna komisija utvrđuje da su se stekli zakonski uvjeti da se donese Odluka o 

početku mirovanja vijećničkog mandata vijećnici Ireni Tadić i početku obnašanja vijećničke 

dužnosti zamjenici vijećnika Mirni Duspara. 

Izvješće daje se na znanje svim članovima Općinskog vijeća Općine Gornja Vrba.  

 

 

 



II. Mandatna komisija Općine Gornja Vrba utvrđuje da je dana 19. srpnja 2024. godine 

vijećnik Andrija Anušić dostavio pisani zahtjev kojim traže stavljanje u mirovanje svog 

vijećničkog mandata, u Općinskom vijeću Gornja Vrba s danom 19. srpnja 2024.godine, iz 

osobnih razloga.   

       Mandatna komisija utvrđuje da je politička stranka HRVATSKA DEMOKRATSKA 

STRANKA-HDZ na kojoj kandidacijskoj listi je vijećnik Andrija Anušić  kojem mandat 

vijećnika u Općinskom vijeću Gornja Vrba miruje iz osobnih razloga, u smislu članka 81. 

stavka 2. Zakona o lokalnim izborima odredila neizabranog kandidata s iste liste pod rednim 

brojem:  

- redni broj 10. u osobi Daniel Grgić, Posavska 26, Gornja Vrba koja zamjenjuje 

Andriju Anušića u Općinskom vijeću Gornja Vrba; 

 

Mandatna komisija utvrđuje da su se stekli zakonski uvjeti da se donese Odluka o 

početkumirovanja vijećničkog mandata vijećniku Andrija Anušić i početku obnašanja 

vijećničke dužnosti zamjenika vijećnika Danielu Grgić. 

      Ovo Izvješće daje se na znanje svim članovima Općinskog vijeća Općine Gornja Vrba 

 

       O izvješćima se ne glasa, te su utvrđeni slijedeći zaključci 

 
b) Zaključak o mirovanju mandata članice Općinskog vijeća Irene Tadić i početku obnašanja 

dužnosti zamjenice članice Mirne Duspara i  

c) Zaključak o mirovanju mandata člana Općinskog vijeća Andrije Anušića i početku 

obnašanja dužnosti zamjenika člana  Daniela Grgića. 

 

Nakon donesenih zaključaka, novoimenovani vijećnici položili su prisegu. 

 

3. Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed  poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba. 

 

       Prijedlog Odluke o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed  poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba dostavljen je članovima 

Općinskog vijeća elektronskim putem uz poziv na sjednicu. 

 

       Prijedlog Općinskog načelnika je da se u Povjerenstvo za uvođenje u posjed 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Gornja 

Vrba imenuju: 

1. Damir Bošnjak, predstavnik geodetske struke, 

 

2. Vera Novaković, predstavnica agronomske struke, 

 

3. Marica Pavlović, predstavnica pravne struke. 

 

 Povjerenstvo obavlja sljedeće zadaće: 

          1. Uvodi u posjed odabrane ponuditelje po raspisanom natječaju, u roku od 30 dana od 

dana sklapanja Ugovora o zakupu, odnosno po skidanju usjeva,  

          2. Sastavlja zapisnik o uvođenju u posjed,  



         3. Preuzima zemljište u posjed po prestanku ugovora o zakupu, odnosno po skidanju 

usjeva, odnosno plodova,  

        4. Obavlja i druge poslove utvrđene važećim Zakonom o poljoprivrednom zemljištu.  

Ako uvođenje u posjed nije moguće jer dosadašnji posjednik odbija izaći iz posjeda ili odbija 

predati posjed, Povjerenstvo za uvođenje u posjed dužno je isto proslijediti, s prijedlogom 

naplate zakupnine i predaje u posjed poljoprivrednog zemljišta, nadležnom državnom 

odvjetništvu na postupanje. 

 

Općinski načelnik, dodaje da se ova sjednica sazvala ranije upravo zbog toga da se ugovori 

što prije potpišu, ovjere kod bilježnika, kako bi novi zakupci mogli ući u posijed. Dosadašnji 

zakupnici bit će obaviješteni kada će se izvršiti primopredaja, odnosno uvođenje u posjed. 

Danijel Odobašić, iz istog razloga odlučeno je da Odluka stupa na snagu danom dan nakon 

obkave u Službenim novinama Općine Gornja Vrba. 

Nakon kraće rasprave, predsjednica Općinskog vijeća daje na glasovanje prijedlog Odluke, te 

po provedenom glasovanju konstatira  da je Općinsko vijeće jednoglasno donijelo: 

 
Odluku o imenovanju Povjerenstva za uvođenje u posjed  poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Općine Gornja Vrba 

Nakon završene rasprave po dnevnom redu, predsjednica Općinskog vijeća, zaključila je sjednicu u 

18,45 sati. 

 

                                                                                                             PREDSJEDNICA                                                                                        

                                                                                                          OPĆINSKOG VIJEĆA: 

 

                                                                                                           Dunja Odobašić, mag.iur. 

 

 

 

 


